



## NAIROBI-Kenya: Fr Felix Mabvuto Phiri smm launches a new book

The Montfort Scholasticate Community of Nairobi is happy to celebrate the publication of a new book by Fr. Felix Mabvuto Phiri, SMM:

**Felix Mabvuto Phiri**, *Reconciliation: A Scandal of Divine-human Self-emptying Love*, CUEA, Nairobi 2014.

The title of the book is *Reconciliation: A Scandal of Divine-human Self-emptying Love*, and it is published by the Catholic University of Eastern Africa (CUEA) in Nairobi. The book is the result of a research conducted by Fr Felix in partial fulfilment of the requirements for a Doctorate in Theology (Boston, Jesuit University).

In a world deeply marked by violence, hatred and war, the book of Fr Felix addresses the urgent and universal need for "Reconciliation". His approach is unique and inspiring. He shows "how the Eucharist is related to the 'real world' instead of being a purely discreet sacramental activity that brings us into contact with the holy." It is based on the presupposition that the Eucharist is the root to reconciliation and to embodying the "Church-as-Family of God" value in the African perspective. Fr. Felix argues that if the Eucharist has no direct consequences for the way people live then we can assume there is something deeply wrong with the way we celebrate.

Fr. Felix Phiri urges us to "confront the logos of war and violence with the logos of love revealed to us by Jesus Christ, the Crucified in his self-giving and forgiving surrender to humanity, in his life and in his passion."

This reminds us of our responsibility as Christians: "The joy and hope, the grief and anguish of the men [and women] of our time, especially of those who are poor or afflicted in any way, are the joy and hope, the grief and anguish of the followers of Christ as well (GS art. 1).

Let us join the Scholasticate Community of Nairobi in supporting and praying for Fr. Felix Mabvuto Phiri as he is launching his book at Hekima College, Jesuit School of Theology. The date of launching will soon be announced.

The book which costs 900 Kenyan Shillings (10.44 US Dollars) will be available at SMM Scholasticate in Nairobi and at Hekima College.

-Bro. Steven Mukusa, SMM

## **NAIROBI - Kenya: le père Felix Phiri Mabvuto SMM lance un nouveau livre.**

Le Scolasticat de la Communauté Montfortaine de Nairobi est heureux de célébrer la publication d'un nouveau livre écrit par le père Felix Phiri Mabvuto , SMM :

- Felix Mabvuto Phiri, Reconciliation: A Scandal of Divine-human Self-emptying Love, CUEA, Nairobi 2014.

Le titre du livre est : la réconciliation: un scandale de l'Amour plénier à la fois humain et divin, et il a été publié par l'Université Catholique de l'Afrique de l'Est ( CUEA ) à Nairobi. Le livre est le résultat d'une recherche menée par le père Félix pour la réalisation des exigences d'un doctorat en théologie (Boston, Université jésuite).

Dans un monde profondément marqué par la violence, la haine et la guerre, le livre du P. Felix répond au besoin urgent et universel de « la réconciliation ». Son approche est unique et stimulante.

- Il montre " comment l'Eucharistie est liée au « monde réel » au lieu d'être une activité purement sacramentelle discrète qui nous met en contact avec le sacré. " Il est basé sur le présupposé que l'Eucharistie est la racine de la réconciliation et invite à incarner la valeur " Église -Famille de Dieu» dans la perspective africaine. Le père Felix fait valoir que si l'Eucharistie n'a pas de conséquences directes sur la façon dont les gens vivent, alors nous pouvons supposer qu'il y a quelque chose de profondément dommageable dans la façon dont nous célébrons.

Le père Felix Phiri nous invite à «affronter les représentations de la guerre et de la violence avec les représentations de l'amour révélé en Jésus Christ, le Crucifié dans son offrande et dans son pardon donné à l'humanité, à partir de sa vie et de sa passion.

Cela nous rappelle notre responsabilité de chrétiens : «La joie et l'espoir, la douleur et les angoisses des hommes [et des femmes] de notre temps, en particulier de ceux qui sont pauvres ou affligés de différentes manières, et de ceux qui sont dans la joie et l'espérance, le chagrin et les angoisses des disciples du Christ cf (art GS . 1).

Joignons-nous à la Communauté du scolasticat de Nairobi pour soutenir et prier pour le père Felix Phiri Mabvuto qui lance son livre à Hekima Collège, l'école jésuite de théologie. La date de lancement sera bientôt annoncée.

Le livre qui coûte 900 shillings kenyans (10,44 dollars US) sera disponible au scolasticat SMM de Nairobi et à Hekima College .

*-Frère Steven Mukusa , SMM*